
 

LVF Valdes ārkārtas sēdes Nr. 1-16/5-2024 protokols 

 

2024. gada 28. maijs, plkst. 12.00 

LVF birojs, Andrejostas iela 17, Rīga,  

Platformā “Zoom” 

 

Piedalās: Arnis TUNTE, Aleksandra MISIROVA, Kārlis VOLODINS, Arturs 

VITKOVSKIS, Kristaps ČERŅAVSKIS, Ainars SOKS 

 

Nepiedalās: Jānis STUKULS, Mairita BUKLAGINA 

 

Pieaicinātie: KRISTĪNE LEJIŅA 

 

Sēdi vada: Arnis TUNTE 

Protokolē: Kristīne LEJIŅA 

 

Sēdi atklāj un vada Biedrības “Latvijas Volejbola federācija” (turpmāk LVF) 

Ģenerālsekretārs – Arnis TUNTE 

LVF Valdes sēdē piedalās 6 (seši) Valdes locekļi, kuriem ir balss tiesības. Atbilstoši 

LVF Statūtiem Valde ir lemttiesīga 

 

1. Punkts 

Par Kristapa Čerņavska pilnvarošanu pārstāvēt LVF Latvijas Olimpiskās 

komitejas (LOK) Izpildkomitejā 

(A. Tunte) 

 

1.1. A. Tunte: informē, ka nākamnedēļ (4. jūnijā) notiks LOK Ģenerālās asamblejas 

sesija; šajā sakarā bija iespēja izvirzīt LOK Izpildkomitejas locekļu kandidātus, un LVF 

šim amatam izvirza Kristapu Čerņavski. 

1.2. ATBALSTĪT LVF Valdes locekļa Kristapa ČERŅAVSKA pilnvarošanu 

pārstāvniecībai LOK Izpildkomitejā  

(PAR: A. Tunte, A. Vitkovskis, A. Misirova, A. Soks, K. Volodins; ATTURAS: K. 

Čerņavskis) 



2. Punkts 

Par Latvijas Antidopinga biroja konstatētajiem Kristiana Fokerota 

pārkāpumiem 

(A. Tunte) 

 

2.1. A. Tunte: informē LVF Valdi par situāciju, kādā šobrīd atrodas pludmales 

volejbolists K. Fokerots; norādot, ka, ja apstiprinās šos trīs pārkāpumus (un 

diskvalificēs sportistu), tiks anulēti visi sacensību rezultāti, kas sasniegti pēc š.g. 8. 

aprīļa; svarīgi ir saprast, kā LVF rīkoties attiecībā uz sportista pielaišanu dalībai 

turpmākās sacensībās Valsts izlases sastāvā. 

A. Tunte: piebilst, ka atšķirībā no klasiskā volejbola, kas ir komandas sporta veids, un 

kur šādā situācijā neatņem sasniegumus valstij un izlasei kopumā (tikai konkrētajam 

sportistam), pludmales volejbols ir individuālais sporta veids, kur diskvalifikācijas 

gadījumā tiek atņemti sasniegumi arī pāriniekam un nepiešķir punktus valstij. 

 

M. Buklagina pieslēdzas sapulcei. 

 

A. Soks:  piebilst, ka ir jācīnās par saviem sportistiem un tos jāaizstāv, tāpēc svarīgi 

būtu tikties arī ar advokātu, lai labāk saprastu situāciju. 

 

A. Misirova: norāda, ka tie ir 3 gadījumi/aizrādījumi, un ka ikvienam sportistam jau pēc 

pirmā aizrādījuma būtu jāpievērš nopietna uzmanība, lai tas neatkārtotos. 

 

A. Tunte: aicina šajā Valdes sēdē nepieņemt lēmumu un rītdien, 29. maijā, sasaukt 

ārkārtas Valdes sēdi, kurā uzklausītu K. Fokerotu un viņa pārstāvjus (vecākus, 

advokātu) pirms lēmuma pieņemšanas. 

 

2.2. Rītdien, 29.maijā, sarīkot ārkārtas LVF Valdes sēdi, plkst.10.00 (vienbalsīgi) 

 

 

Sēdi vadīja:             Arnis Tunte 

Sēdi protokolēja:       Kristīne Lejiņa 

 

 


